
BR.0012.2.12.2024 

Protokół Nr 8/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju 

z dnia 26 listopada 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju otworzył Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny. 
W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski,  

− Wojciech Pogan – Wicestarosta,  

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu.  

− Jerzy Derela – Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego,   

− Małgorzata Zięć – Dyrektor Wydziału Promocji i Współpracy, 

− Rafał Kopeć – Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, Jarosław Raźny przedstawił porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Krakowskiego na lata 2024 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr LX/609/2023 Rady 
Powiatu w Krakowie z dnia 27 grudnia 2023 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany planu finansowego środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających w 
2024 roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w Powiecie Krakowskim 

7.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/46/2024 Rady 
Powiatu w Krakowie z dnia 30 października 2024 r. w sprawie przyjęcia "Programu 
współpracy Powiatu Krakowskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025" 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w 
trybie przetargu pisemnego nieograniczonego części nieruchomości stanowiącej 
własność Powiatu Krakowskiego położonej w Więckowicach, gmina Zabierzów 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Krakowskiego położonej w obrębie Krzeszowice, jedn. ewid. Krzeszowice-miasto 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Zabierzów 
prowadzenia zadania publicznego Powiatu Krakowskiego 

11. Zaopiniowanie planu pracy Rady Powiatu w Krakowie na 2025 r. 

12. Przygotowanie planu pracy Komisji na 2025 r. 

13. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Krakowskiego na lata 2021 – 2030 
,,Powiat Krakowski 2030’’ za 2023 rok 

14. Sprawy bieżące 

15. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za – przyjęła protokół nr 7/2024 z dnia 29 października 
2024r. 

4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2024 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR LX/609/2023 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 27 GRUDNIA 2023 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały. 

Wanda Kułaj pytała o zmienioną wersję projektu budżetu.  

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że projekt budżetu został przedłożony na dzień 15 listopada 
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2024r., natomiast wszystkie zmiany, które wynikają z projektu uchwały zostaną przedłożone 
przed sesja grudniową.   

Wanda Kułaj prosiła żeby zmiany były robione przed projektem budżetu.  

Jarosław Raźny pytał o rondo w Bibicach i zmiany wynikające z przyznania środków 
europejskich - uwolnienie środków, które były zaangażowane przez Gminę Zielonki.  

Jerzy Derela odpowiedział, że w dniu dzisiejszym podpisał aneks i pismo przewodnie do 
Gminy Zielonki z prośbą o podpisanie aneksu i zwrot celem dalszego procedowania. Po 
uwzględnieniu dofinansowania oraz zwiększeniu zakresu prac, kwota wyniosła ok. 611 000 zł 
po stronie Gminy i 611 000 zł po stronie Powiatu Krakowskiego.  

Dyskutowano o kosztach, które wzrosły o 600 000 zł po obu stronach.  

Jerzy Derela poinformował, że potwierdzi dokładną kwotę.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY PLANU FINANSOWEGO ŚRODKÓW 

PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH PRZYPADAJĄCYCH W 2024 

ROKU NA REALIZACJĘ ZADAŃ Z ZAKRESU REHABILITACJI ZAWODOWEJ I SPOŁECZNEJ OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W POWIECIE KRAKOWSKIM 

Katarzyna Kapelak-Legut omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR VII/46/2024 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 30 PAŹDZIERNIKA 2024 R. W SPRAWIE PRZYJĘCIA "PROGRAMU 

WSPÓŁPRACY POWIATU KRAKOWSKIEGO Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI I INNYMI PODMIOTAMI 

PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO NA ROK 2025" 

Małgorzata Zięć omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 5 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
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8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PRZEZNACZENIA DO ODDANIA W DZIERŻAWĘ W 

TRYBIE PRZETARGU PISEMNEGO NIEOGRANICZONEGO CZĘŚCI NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCEJ 

WŁASNOŚĆ POWIATU KRAKOWSKIEGO POŁOŻONEJ W WIĘCKOWICACH, GMINA ZABIERZÓW 

Rafał Kopeć omówił projekt uchwały.  

Wanda Kułaj pytała o dotychczasowego dzierżawcę.  

Rafał Kopeć wyjaśnił, że jest to ten sam dzierżawca.  

Elżbieta Burtan uzupełniła, że Zarząd Powiatu w Krakowie zdecydował się na 2 letnią 
umowę.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

9. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA USTANOWIENIE ODPŁATNEJ 

SŁUŻEBNOŚCI PRZESYŁU NA NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCEJ WŁASNOŚĆ POWIATU KRAKOWSKIEGO 

POŁOŻONEJ W OBRĘBIE KRZESZOWICE, JEDN. EWID. KRZESZOWICE-MIASTO 

Rafał Kopeć omówił projekt uchwały. 

Dyskutowano o kwocie.  

Rafał Kopeć omówił szczegółowo procedurę.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

10. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE POWIERZENIA GMINIE ZABIERZÓW PROWADZENIA 

ZADANIA PUBLICZNEGO POWIATU KRAKOWSKIEGO 

Elżbieta Burtan omówiła projekt uchwały.  

Wanda Kułaj pytała, czy jest to zadanie powiatu.  

Elżbieta Burtan wyjaśniła, że Zarząd Powiatu w Krakowie zdecydował o powierzeniu zadania 
Gminie. 100 % pokrywa Gmina Zabierzów.  

Rozmawiano o utrzymaniu zatok autobusowych i kompetencji gmin w tym zakresie.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
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11. ZAOPINIOWANIE PLANU PRACY RADY POWIATU W KRAKOWIE NA 2025 R. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

12. PRZYGOTOWANIE PLANU PRACY KOMISJI NA 2025 R. 

Jarosław Raźny przedstawił propozycję Planu Pracy Komisji Budżetu i Rozwoju na 2025 rok 
– załącznik nr 2.   

Nie było uwag.  

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za – przyjęła Plan Pracy Komisji na 2025 r. w 
zaproponowanej treści. 

13. SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI STRATEGII ROZWOJU POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2021 – 2030 

,,POWIAT KRAKOWSKI 2030’’ ZA 2023 ROK 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu 
Krakowskiego na lata 2021 – 2030 ,,Powiat Krakowski 2030’’ za 2023 rok.  

Nie było pytań ani uwag.  

14. SPR BIEŻĄCE.  

Krzysztof Gębala pytał o odpowiedzi na wnioski złożone podczas sesji oraz o środki na 
Liceum Ogólnokształcące w Skawinie. Przypomniał, że zgłaszał kilka postulatów.  

Elżbieta Burtan mówiła o puli środków na poszczególne szkoły.  

Wojciech Pogan poinformował, że na remonty bieżące w LO w Skawinie przeznacza się 
kwotę w wysokości około 35 000 zł. Poinformował, że szczegółową rozpiskę z zakresem 
prac przekaże Radnemu.  

Jerzy Derela poinformował, że łączna planowana wartość zadania budowy ronda w Bibicach 
wynosi 4 600 000 zł, z uwzględnieniem dodatkowych uwag. Wskazał na kwotę 
dofinansowania w wysokości 3 376 000 zł oraz  i  środków własnych  na to zadanie. Gmina i 
Powiat zapewniają kwotę w wysokości 611 808 zł z podziałem na lata. Kwota finalna może 
ulec zmianie ze względu na rozliczanie  rozliczenie kosztorysowe. 

Jarosław Raźny pytał o procedurę uwalniania środków.  

Jerzy Derela poinformował, że podpisał pismo przewodnie i parafował aneks wyjaśniający, 
że otrzymano dofinansowanie. Niezwłocznie po podpisaniu umowy o dofinansowanie 
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wystąpiono  do Gminy Zielonki z taką propozycją. Gmina Zielonki nie przekazała jeszcze 
żadnej kwoty.  

Jarosław Raźny pytał o wniosek o dofinansowanie prac w Zespole Dworsko-Parkowym w 
Sieborowicach. Prosił o udostępnienie jego treści.  

Piotr Romański odpowiedział, że wniosek został złożony do Ministerstwa Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego. Kwota wnioskowana wynosi 5 000 000 zł, zaś rozstrzygnięcie 
spodziewane jest w I kwartale przyszłego roku.  

Elżbieta Burtan uzupełniła, że termin realizacji zadania to koniec roku. Dodała, że 
przedmiotem wniosku jest remont całego budynku.   

Dyskutowano o terenie parku. 

Wojciech Pogan dodał, że znajdują się tam również inne budynki. Mówił o wniosku na 
16 000 000 zł na sam Pałac.  

Mariusz Zieliński pytał czy, udało się rozwiązać kwestie mieszkańców przebywających w 
Sieborowicach.  

Elżbieta Burtan potwierdziła, że tak. Należało wyprowadzić mieszkańców ze względu na 
remont. Poinformowała o rozlokowaniu osób na terenie Gminy Michałowice.  

Jarosław Raźny poruszył temat bariery i lustra w m. Bębło.  

15. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju, 
Jarosław Raźny zamknął posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji 
Budżetu i Rozwoju 

Jarosław Rażny 

Protokołowała: Ewa Widórek 

 


